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Skrivelse om otryggheten vid Lugnets skola och Sickla park 

Mellan Lugnets skola och förskolan Pysslingens gårdar har det funnits en 
träbod som under lång tid varit en plats för just narkotikamissbruk och 
kriminalitet. Problemet har varit känt sedan tidigare, men det var först när 
Mitt i Södermalm uppmärksammade problemen med en artikel och 
påtryckningar från Moderaterna och engagerade boenden mot 
Socialdemokraterna som det togs snabba initiativ för att riva boden, vilket 
nu har genomförts.  

Även om boden nu är borta kvarstår frågan om tryggheten i området. Vi 
förstår att stadsdelsnämnden inte har direkt ansvar för skolan eller platsen 
där boden stått, men har en viktig roll i att skapa en säker och trygg miljö i 
stadsdelen. Denna situation har påverkat både elever, personal och boende 
i området.  

Det socialdemokratiska styret har fyra prioriterade områden i Södermalms 
förvaltningsområde, tre öppna drogscener och unga i Hammarby sjöstad. 
Otrygga platser såsom Tantolunden och Högalidsparken har motverkats 
genom samverkan och alkoholförbud. Sådana insatser kan ge 
spridningseffekter och flytta på den otrygga platsen och ytterligare insatser 
krävs. Att unga i Hammarby sjöstad är ett prioriterat område av det 
socialdemokratiska styret har hittills gestaltats i ett fåtal insatser på Luma 



torg, som ligger i centrala delar av stadsdelen men inte på undanskymda 
platser som Sickla park. 

 

Med anledning av detta vill vi ha svar på följande frågor: 

- Vilka åtgärder planerar stadsdelsnämnden för att förebygga att liknande 
problem uppstår igen? 

- Finns det planer på ökad närvaro av fältassistenter, förbättrad belysning 
eller andra trygghetsskapande insatser? 


